

Adolfo Rouillon

Senior Counsel in the Finance, Private Sector & Infrastructure practice group of the World Bank's Legal Vice Presidency. He studied law at the University of Rosario (Argentina), graduating in 1969. He obtained his PhD in Law and Social Sciences from the Catholic University of Argentina in 1982; his doctoral thesis on bankruptcy proceedings received the highest of distinctions (summa cum laude). Since that time, Mr. Rouillon has served more than 25 years as a civil and commercial judge in Rosario, Argentina, presiding over the Court of Appeal in 1992. He was also President of the Santa Fe Judges' Association and member of the Board of Directors of the Argentine Judiciary Federation.

In the academic field, Mr. Rouillon taught insolvency and commercial law in various universities in Argentina, and was Director of the Law Department of the Faculty of Business Studies in the Austral University. He is the author of seven books on bankruptcy law, and has published 150 articles on bankruptcy and commercial law in legal journals and websites in Argentina, Canada, Ecuador, Italy, United Kingdom, USA, Venezuela. He has attended over 200 conferences and seminars, in most of which he has delivered papers or served on panels. Mr. Rouillon is the Editor-in-Chief of two Argentine law journals, *La Ley Litoral* and *Derecho y Empresa*. In 1993, he was elected a member of the Argentine National Academy of Law and Social Sciences in Buenos Aires.

Abogado Senior en el área Finanzas, Sector Privado & Infraestructura de la Vicepresidencia Legal del Banco Mundial. Estudió Derecho en la Universidad Nacional de Rosario (Argentina), graduándose en 1969. Obtuvo su Doctorado en Derecho y Ciencias Sociales de la Universidad Católica Argentina en 1982; su tesis doctoral sobre procedimientos concursales obtuvo la máxima calificación (summa cum laude). Por más de 25 años ha sido juez en lo civil y comercial en Rosario, Argentina, habiendo presidido la Cámara de Apelaciones en 1992. También fue Presidente del Colegio de Magistrados de la Provincia de Santa Fe y miembro de la Mesa Directiva de la Federación Argentina de la Magistratura.

En el campo académico, ha enseñado Derecho Comercial y Concursos en varias universidades argentinas, siendo también Director del Departamento de Derecho de la Facultad de Ciencias Empresariales de la Universidad Austral. Es autor de siete libros sobre Derecho Concursal y ha publicado unos 150 artículos sobre concursos y temas de derecho comercial en revistas jurídicas y páginas web de Argentina, Canadá, Ecuador, Italia, Reino Unido, USA y Venezuela. Ha asistido a más de 200 congresos, conferencias y seminarios, en la mayoría de los cuales ha presentado trabajos y actuado en paneles. Es Director de dos revistas jurídicas argentinas, *La Ley Litoral* y *Derecho y Empresa*. En 1993, fue elegido miembro correspondiente de la Academia Nacional de Derecho y Ciencias Sociales de Buenos Aires.

